

No. 31364. Multilateral

AGREEMENT RELATING TO THE IMPLEMENTATION OF PART XI OF THE UNITED NATIONS CONVENTION ON THE LAW OF THE SEA OF 10 DECEMBER 1982. NEW YORK, 28 JULY 1994 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1836, I-31364.*]

CONSENT TO BE BOUND*

San Marino

Notification effected on the Secretary-General of the United Nations: 19 July 2024

Date of effect: 18 August 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 19 July 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 31364. Multilatéral

ACCORD RELATIF À L'APPLICATION DE LA PARTIE XI DE LA CONVENTION DES NATIONS UNIES SUR LE DROIT DE LA MER DU 10 DÉCEMBRE 1982. NEW YORK, 28 JUILLET 1994 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1836, I-31364.*]

CONSENTEMENT À ÊTRE LIÉ*

Saint-Marin

Notification effectuée le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 19 juillet 2024

Date de prise d'effet : 18 août 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 19 juillet 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.